
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken en Middelen 
Openbare commissievergaring 25 september 2023 
 
Deelnemers 
 

Voorzitter  :  Jacques Blom 
Griffier   : Jos Pluijmen 
Leden   :  Carlo Vankan (AB), Bert Hardij (AB), Lou Mlodzick (AB), Lloyd  

Wagemans (VSP), Hippolit Sijben (VSP), Hilde Baaij (PGP), Pat-Jos 
Huisman (PGP), Corry Fulmer (PGP), Bianca Rooding (VVD), Theo 
Rooding (VVD), Jack Hermes (VVD), Thomas Brune  (CDA) en Jef 
Pluijmen (CDA) 

College : burgemeester Daan Prevoo, wethouder Niels Dauven en    
Guido Reehuis (gemeentesecretaris/algemeen directeur)  

Afdelingshoofd : Mat van Delden (concerncontroller/afdelingshoofd financiën) 
Ambtelijk  : Anique Smeets (Adviseur communicatie en PR) 
  
 
Nummer  Behandeling agendapunt 
1 
 

Opening en mededelingen. 
 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Voor het spreekrecht is geen aanmelding ontvangen. De agenda wordt 
ongewijzigd vastgesteld. 
 
Door de fracties AB en VVD zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Het 
overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij agendapunt 
18. 
 

3 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 
Zoals aangegeven is er voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen. 
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4.a 
 

Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 5 juni 2023. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.b Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 3 juli 2023. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
in het presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend. De portefeuillehouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 

6 
 

Voorstel college betreffende aanpassing Verordening Fysieke Leefomgeving 
gemeente Valkenburg aan de Geul 2022. 
 
Inbreng eerste termijn leden H. Sijben, B. Rooding, en T. Brune. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Overlapping met andere portefeuillehouders. 
• Beheersbaarheid lijst van inzamelingen. 
• Zoveel als mogelijk scheiden afvalfracties en naar beneden bijstellen 

afvalstoffenheffing. 
• Noodzaak groter worden milieupark en mogelijk nieuwe locatie. 
• Handhaven fietsers en brommers. 
• Meenemen suggestie inzake motoren. 
• Noodzaak wijzigen artikelen in verordening. 
 
Inbreng tweede termijn leden T. Brune en C. Vankan.  
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Bekeuren foutief geparkeerde motoren. 
• Parkeren motoren meenemen in visie parkeerbeleid najaar 2023. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk).  
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7 Voorstel college betreffende advies aanwijzing lokale publieke media-
instelling. 
 
Burgemeester D. Prevoo geeft eerst de actuele situatie aan welke eerder 
vandaag via griffie is gedeeld.   
  
Via e-mail en telefonisch is de gemeente op de hoogte gesteld door het 
bestuur van SLOV en de interim bestuursleden RTV Valkenburg over het 
volgende. Men heeft overeenstemming bereikt aangaande toekomstige 
samenwerking. RTV Valkenburg heeft te kennen gegeven dat zij voornemens 
zijn om de aanvraag binnen enkele dagen in te trekken. Daarom is het verzoek 
aan de commissie om bij de behandeling van de nota uit te gaan van de nieuwe 
situatie gaande dat er maar 1 aanvrager resteert, namelijk Stichting Lokale 
Omroep Valkenburg. 
 
Inbreng eerste termijn leden C. Vankan, L. Wagemans, J. Hermes, J. Pluijmen en 
H. Baaij.  
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Het gevolgde proces. 
• Traject van de afgelopen jaren. 
• Complexiteit met stichting bestaande uit meerdere stichtingen. 
• Rol gemeente en rol lokale omroep. 
• Aanzet naar stap richting streekomroep. 
• Zonder advies van raad wordt het op basis van mediawet een kansspel. 
• Instrumenten bij het niet functioneren. 
• Opzet raadsvoorstel.  
• Termijn van advies van de raad en termijn bij het Commissariaat van de 

Media (december); termijn van deze cyclus voor advies raad is harde 
deadline.  

• Voorwaarden aan SLOV. 
• Faciliteren van proces overgang naar streekomroep. 
 
Inbreng tweede termijn leden C. Vankan en T. Brune.  
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Aanpassen raadsnota voor raadsvergadering 9 oktober. 
• BPO verplichting uit Mediawet voor zendgemachtigde zelf; wel oproep 

hiertoe doen aan licentiehouder mogelijk door gemeente (bijvoorbeeld 
aandacht voor jongeren).  

• Controleren van de voorwaarden. 
• Middels nota uitspreken van vertrouwen. 
• Attenderen Commissariaat van de Media bij schenden vertrouwen. 
• Delen verslagen met Commissariaat van de Media.  
• Verplichting publicatie jaarstukken.  
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• Procedure met verleend uitstel via Commissariaat voor de Media, 16 
oktober a.s. is harde datum voor raadsbesluit. 

• Voorleggen gewijzigde raadsnota. 
• Leveren bewijs intrekken aanvraag. 
• Zetten eerste stappen om te komen tot streekomroep. 
• Noodzaak tot samenwerken met RTV-Maastricht. 
• Facilitering proces € 1.000,00 uit communicatie middelen. 
• Uitleg deadline datum Commissariaat van de Media en raadscyclus. 
• Subsidie Rijksoverheid (€ 250.000,00) ter faciliteren Commissariaat van de 

Media voor proces totstandkoming streekomroep. 
• Aanstelling kwartiermaker door Commissariaat van de Media. 
• Facilitering van bijvoorbeeld € 1.000,00 uit communicatie middelen of  

aanvullende creditering door raad. 
 
Reactie leden T. Brune, C. Vankan en H. Baaij. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk). 
 

8 Voorstel college betreffende herzien inkoop- en aanbestedingsbeleid 2023. 
 
Inbreng eerste termijn leden L. Wagemans, H. Baaij, J. Pluijmen en C. Vankan.  
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Corrigeren van beeld dat huidig beleid niet klopt aan door accountant 

gestelde eisen. 
• Controle accountant gericht op correcte uitvoering beleid. 
• Benchmarkt omliggende gemeenten en eisen landelijke en Europese 

wetgeving. 
• Kaderstellen rol van de raad en wijze van besluitvorming. 
• Interpretatie van de financiële verordening. 
• Mogelijkheid tot amenderen raadsbesluit. 
• Ongewijzigde financiële verordening.  
• Bekijken rollen raad en college als voortvloeisel uit traject Berenschot. 
• Informeren raad door college. 
• Controlerende rol accountant bij inkoop- en aanbestedingsbeleid. 
• Positie raad aanspreken college op werkwijze. 
• Verstekken controleprotocol door raad aan accountant. 
• Werkwijze Aanbestedingswet. 
• Per opdracht opstellen inkoopstrategiedocument.  
• Gunning op basis van kwaliteit/prijs en local return on investment. 
• Informeren raad over in de markt zetten belangrijke/grote opdrachten, 

local return on investment en te volgen strategie via 
commissievergaderingen. 

• Kleinere opdrachten gaan al via local return on investment. 
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• Betrachten open communiceren over door college gekozen strategie. 
• Verwijzing naar besluitenlijsten A&C collegevergaderingen. 
• Evaluatie nieuw beleid en inbedding na 1 jaar. 
 
Reactie leden J. Pluijmen, C. Vankan en C. Fulmer.  
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).  
 

9 Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling RUD Zuid-
Limburg. 
 
Inbreng eerste termijn lid H. Baaij.  
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake:  
• Info avonden Boels Zanders inzake wijzigingen wet GR. 
• Betrekken adviezen griffiers Zuid-Limburg. 
• Afwijkende bijlage 3 voorstel wijziging GR RUD ZL. 
• Afwijkend voorstel + zienswijze GR Geul en Maas. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 
Toelichting griffier J. Pluijmen inzake: 
• Onderdeel agendapunt 9a: dit is de algemene informatie van Boels Zanders 

en griffiers geldend voor alle agenda onderdelen met betrekking tot 
voorstellen wijziging wet GR.  

 
10 Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling Geul en 

Maas. 
 
Wethouder Dauven geeft een vandaag ontvangen correctie aan in het 
voorgelegde concept te weten:  
 
Een eigen technische wijziging van GR Geul en Maas is niet goed in de tekst 
doorgevoerd. In artikel 17.4 had moeten staan: 
• i.p.v. eindafrekening: “voorlopige jaarstukken”. 
• i.p.v. inclusief de bijbehorende accountantsverklaring: “indien mogelijk 

voorzien van de voorlopige bevindingen van de accountant”.  
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De wethouder geeft aan dat de aangepaste versie met de datum van 25 
september bij de agenda is geplaatst.  
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

11 Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling 
Omnibuzz. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

12 Voorstel college betreffende wijzing Gemeenschappelijke Regeling GGD Zuid-
Limburg. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

13 Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling WOLZ. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

14 Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling 
Veiligheidsregio Zuid-Limburg. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
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15 
 

Voorstel college betreffende wijziging Gemeenschappelijke Regeling BsGW. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de eerste termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

16 
 

Bespreekpunten: 
 

16.a 
 

Stand van zaken samenwerking. 
 
Vanuit het college zijn er geen zaken te melden. 
 

16.b RIB (23.31) Jaarverslag VVTH. 
 
Inbreng leden C. Fulmer, L. Wagemans en T. Brune. 
 
Beantwoording burgemeester Prevoo inzake: 
• Het deels volgen van schriftelijke antwoorden in verband met het betrekken 

van meerdere RIB’s bij dit agendapunt. 
• Openstaande vragen fractie VSP t.a.v. jaarverantwoording 2022 inzake 

naheffingsaanslag Parkeerbelasting:  
 
Vragen VSP bij jaarverantwoording 2022 waren:  
Kunt u ons een overzicht geven van: 
1. Het aantal uitgevoerde controles in 2022 op betaalde parkeerplaatsen. 
2. Het aantal uitgevoerde controles in 2022 op vergunninghouders-

parkeerplaatsen. 
3. Het aantal opgelegde naheffingsaanslagen parkeerbelasting over het 

jaar 2022. 
4. Hoeveel bezwaren werden er in 2022 ingediend tegen deze 

naheffingsaanslagen. 
5. Heeft u ook inzicht in de betalingsbereidheid van onze parkeerders. 
Schriftelijke aanvulling: zie bijlage. 

• Reeds ingevulde vacatures en 1 openstaande vacature. 
• Nagaan mogelijkheid aanleveren totaaloverzicht van meldingen klachten 

parkeren, bezwaren, etc.  
Schriftelijke aanvulling: zie bijlage. 

 
Reactie leden L. Wagemans en C. Fulmer. 
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16.c Jaarstukken Exploitatiemaatschappij Polfermolen B.V. 2022. 
 
Inbreng leden L. Mlodzick, C. Vankan en J. Pluijmen.  
 
Rond 20.40 uur schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 20.55 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Aanvulling van specifieke cijfers gebouw Polfermolen via het verslag. 

Schriftelijke aanvulling: zie bijlage. 
• Niet aanpassen tarieven in 2022. 
• Opdracht aan directeur/bestuurder wethouder Kleijnen kijken naar 

tariefstelling. 
Schriftelijke aanvulling: in 2022 en 2023 zijn de tarieven voor de 
Polfermolen aangepast met de normale index die ook door de gemeente bij 
tariefaanpassingen gehanteerd wordt.  
Met sommige gebruikers zijn in het verleden afspraken gemaakt over een 
speciaal tarief. Deze tarieven worden gerespecteerd met dien verstande dat 
deze gelijk aan de tarieven voor de andere huurders met de normale index 
verhoogd worden. Zodra de renovatie is afgerond worden de tarieven voor 
álle huurders geharmoniseerd. De tarieven voor de Gemeentegrot zijn in 
2023 met € 0,50 per ticket verhoogd en worden in 2024 nog eens met 
eenzelfde bedrag verhoogd. 

• Werkvoorraad accountant en onder druk komen te staan proces tijdig 
aanleveren eigen jaarrekening. 

• Verzoek raad tijdig aanleveren jaarrekening Polfermolen meenemen in 
opdrachtverstrekking accountant komende boekjaar. 
Schriftelijke aanvulling: zowel bij de accountant als binnen onze afdeling is 
de werkdruk hoog en de personele capaciteit beperkt. Daardoor worden 
niet altijd tijdig stukken aangeleverd. Dat weer leidt tot een late 
beoordeling door de accountant. Onze excuses daarvoor. Helaas is de 
werkdruk en de personele capaciteit niet snel opgelost. En een 
herstructurering van taken binnen de afdeling Financiën waardoor 
medewerkers op de (financiële) administratie van de Polfermolen BV 
vervangen moeten worden, versnelt dat proces ook niet. Wij gaan ervoor 
zorgen dat de stukken over 2023 in 2024 tijdig bij de accountant worden 
aangeleverd. 

• Afspraken over verbod onderverhuren van buitensportcomplexen. 
• Aanbevelingen accountant agenderen voor ambtelijk/bestuurlijke 

stuurgroep Polfermolen (wethouder Kleijnen). 
Schriftelijke aanvulling: is gebeurd. Aanbevelingen worden overgenomen. 

• Terugkoppelen overleg ambtelijk/bestuurlijke stuurgroep Polfermolen via 
wethouder Kleijnen. 

• Terugkoppelen Governance structuur via wethouder Kleijnen. 
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Schriftelijke aanvulling: wethouder Dauven heeft namens wethouder 
Kleijnen aangegeven dat deze punten in de stuurgroep Polfermolen worden 
besproken. T.z.t. is het aan wethouder Kleijnen om terugkoppeling uit de 
stuurgroep te geven. Voor het verslag nu is daar verder nog niets te 
melden. 
Update wethouder Kleijnen: die voor de Gemeentegrot is er. Deze worden 
omgewerkt naar een Governance code voor de Polfermolen BV. 

 
Reactie lid J. Pluijmen, B. Hardij en C. Vankan. 
 

17 Gewestelijke aangelegenheden. 
 
Vanuit het college zijn er geen zaken te melden.  
 

18 Rondvraag. 
  
Door de fractie AB zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Nieuwsbeeld gemeente Valkenburg aan de Geul 
Helaas komt onze prachtige gemeente Valkenburg aan de Geul, veel vaker dan 
voorheen, met minder leuke zaken in het nieuws, op radio/TV en in de krant. 
Ons boegbeeld en Burgervader heeft dan vaak de soms ondankbare taak tekst 
en uitleg te geven. Dit doet hij steeds zeer betrokken en met veel verve. 
 
Wateroverlast, uitbuiting arbeidsmigranten, ondermijning bijvoorbeeld, en hier 
stopt het noemen van voorbeelden anders wordt het nog groter dan nodig is. 
Het gaat om de evenwichtige beeldvorming en framing van onze stad en onze 
kernen. Nieuws ontstaat maar kan ook worden gebracht, alles wat aandacht 
krijgt groeit, dat geldt voor positief maar ook voor negatief nieuws. Want juist 
dat nieuwsbeeld kan ook anders, positiever. De opening van het Tiny Forest als 
sprekend voorbeeld 
 
In Valkenburg aan de Geul is het namelijk heel goed toeven voor inwoners 
maar zeker ook voor onze bezoekers. Tuurlijk kan het altijd beter maar toch: 
Onze toeristisch economische motor is gebaat bij bezoekers die komen omdat 
het hier fijn is en niet bij ramptoeristen.  
 
Een mooie natuur, prachtig centrum, goede verbindingen, lieflijke kernen, 
historie, rust en ruimte maar ook onze horeca, bezienswaardigheden, 
evenementen, cultuur en sport. 
 
Herkent de portefeuillehouder Communicatie zich in dit beeld? En zo ja wat 
zouden de mogelijkheden voor de Burgemeester en het College kunnen zijn 
om hier een ommekeer naar het recente verleden aan te brengen in de 
positieve Citymarketing, om maar eens een populaire term te gebruiken. En 
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wat te zeggen van het voorzieningenniveau voor onze inwoners met name voor 
die groepen die het ‘t zwaarst hebben. 
 
Beantwoording burgemeester Prevoo: 
• Is het eens met de beeldvorming maar geeft ook aan dat nieuws door 

samenleving gemaakt wordt. 
• Blij met meer balans in publiciteit zoals ook recent Tiny Forest. 
• Er geen constatering is dat er minder bezoekers komen. 
• Het zinvol is om na te gaan wat citymarketing inhoudt en hoe dat 

aangepakt wordt. 
• Verzoek om uitleg zinsnede ‘Voorzieningenniveau voor onze inwoners, met 

name voor die groepen die het ‘t zwaarst hebben’. 
 
Reactie lid C. Vankan. 
 
Op verzoek van lid C. Vankan schorst de voorzitter kort de vergadering voor 
afstemming aangaande beantwoording vraag van burgemeester voor 
toelichting over de laatste zin bovenstaande rondvraag.  
 
Toelichting C. Vankan over de laatste zin dat het hier gaat om nadruk leggen 
op de doelgroep voor wonen binnen de gemeente en het voorzieningenniveau.  
 
Bokkemert 
Op woensdag 20 september heeft Wethouder Rouwette uitgebreid antwoord 
gegeven op alle vragen over het niet doorgaan van de Bokkemert. Met name 
het veel te laat aanvragen van de benodigde vergunning door de BIZ was hier 
debet aan. Op de vraag waarom er niet eenvoudig met ongeveer dezelfde 
vergunning als voorgaande jaren kon worden gewerkt was het antwoord van de 
Wethouder dat “dit niet kon omdat dit jaar aan andere organisatie dan 
voorheen (namelijk de BIZ) de vergunning-aanvrager was”. Duidelijk. 
 
Resteert bij de fractie Algemeen Belang enkel nog de vraag of, naast een 
andere vergunning- aanvrager dan voorheen, ook de gestelde vergunning-
vooraarden al dan niet veranderd zijn.  
De Raad heeft de afgelopen jaren geen andere voorwaarden aan dergelijke 
evenementen gesteld dan voorheen. Maar het is onze fractie niet duidelijk of 
andere instanties (denk hierbij aan Brandweer, Politie, Veiligheidsregio) hun 
voorwaarden ten opzichte van eerdere jaren hebben gewijzigd. Gaarne zou de 
fractie AB hier een eenduidig antwoord op hebben en indien het antwoord “ja” 
is, gaarne een overzicht van de gewijzigde voorwaarden ten opzichte van 
voorheen. Dan is dat ook meteen duidelijk voor de toekomst. 
 
Tot slot heeft de fractie AB vernomen dat er een petitie is gestart om de 
Bokkemert alsnog door te laten gaan. Volgens de sociale media zou deze 
vandaag worden aangeboden. 



 

Pagina 11 
 

• Kan de Portefeuillehouder hier iets over vertellen en ook aangeven of en 
wat er naar aanleiding van het aanbieden van deze petitie is of gaat worden 
ondernomen? 

 
Beantwoording burgemeester Prevoo: 
• In de commissie ED van 20 september is dit onderwerp uitgebreid aan de 

orde geweest.  
• Er zijn geldende termijnen en er is ruimte gegeven voor het aanvullen van 

een incomplete aanvraag.  
• Spijtig dat dan via sociale media indruk wordt gewekt dat gemeente niet 

meewerkt. 
• Verantwoordelijkheid initiatiefnemer om tijdig en compleet aanvraag in te 

dienen. 
• Er moet duidelijkheid zijn over omvang/aantal kramen en aantal bezoekers: 

dit is bepalend voor de beoordeling ook door instanties met oog op 
veiligheid. 

• Voorbeeld als Haaksbergen geeft urgentie en uiterst zorgvuldige afweging 
bij beoordelen vergunning aan.  

• Uitleg over een eerdere afweging bij kerstmarkt met destijds niet werkende 
pollers: alternatief gekozen met varkensruggen met oog op veiligheid.  

• Andere instanties hebben geen wijzigingen in voorwaarden gesteld.  
• De genoemde petitie is bij de gemeente (nog) niet aangeboden.  
 
Reactie lid C. Vankan.  

 
Door de fractie VVD zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Plaatsing van de Vodafone antennemast aan de Nachtegaalstraat 
Vanuit een aantal bewoners van Vilt werden wij geattendeerd op een door 
Ericsson verspreide brief over plaatsing van de Vodafone antennemast aan de 
Nachtegaalstraat. Het bijzondere was dat deze brief, gedateerd 23 augustus 
2023, pas op 19 september door de betreffende bewoners is ontvangen en zij 
daarin werden uitgenodigd voor een informatieavond op 6 september (twee 
weken eerder) die Vodafone in samenwerking met de gemeente Valkenburg 
aan de Geul heeft georganiseerd. 
• Is het voor die bewoners nog mogelijk om informatie te krijgen? Zo ja, op 

welke wijze? 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo: 
• Dit dossier behoort bij wethouder Weerts: aangegeven wordt dat er op 3 

oktober een informatiebijeenkomst plaatsvindt in Cascade Vilt.  
• Communiceren dat brief niet overal goed is bezorgd. 
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Bibob-onderzoek 
Bij de aanvraag van vergunningen en subsidies en bij vastgoedtransacties met 
de gemeente en overheidsopdrachten kan de gemeente een Bibob-onderzoek 
doen. In onze gemeente ligt deze bevoegdheid bij de burgemeester. Met zo 
een integriteitsonderzoek wil de gemeente voorkomen dat ze criminele 
activiteiten faciliteert en beschermt de gemeente zo ook de bonafide 
ondernemers. 
• Wanneer wordt in onze gemeente overgegaan tot een Bibob-onderzoek?  
• Wat zijn de voorwaarden/kaders?  
• Kan er ook – in afwijking van deze kaders – een toetsing plaatsvinden 

wanneer er signalen zijn dat de aanvrager of diens zakelijke kring in 
verband gebracht kunnen worden met strafbare feiten? 

 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo: 
• Verzoek om toelichting op 3e vraag. 
• Voor het inzetten van de Bibob procedure gelden regels en procedures. 
• Op 19 oktober 2021 vastgestelde beleidsregels toepassing Wet Bibob. 

Aanvulling griffie: het betreft een behandeling en besluit door B&W op 19 
oktober 2021, agendapunt AH.2. De Beleidsregels toepassing Wet Bibob 
zijn (conform bevoegdheid bij beleidslijnen) door burgermeester/ college 
B&W vastgesteld; is geen raadsbesluit. 
 

• Gemeente heeft legitimatie en onderbouwing nodig om Bibob procedure in 
te zetten: in democratische rechtsstaat geen toepassing van willekeur.  

 
Reactie lid B. Rooding. 
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Sluiting. 
 
Rond 21.20 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond. 
 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 30 oktober 2023. 
 
 
Jos Pluijmen,      Jacques Blom, 
griffier       voorzitter 


